
 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał  

XXXVII Sesja Rady Gminy Kraszewice – 28.12.2017 

1. 04 grudnia odbyło się spotkanie z przedstawicielami Centrum Wsparcia Rzemiosła, 

Kształcenia Dualnego i Zawodowego w Kaliszu – p. Magdaleną Sekura-Nowicką  

i Jolantą Molendą poświęcone przygotowaniu wniosku do WRPO w ramach EFS  

na dofinansowanie projektu „Akademia wiedzy i kompetencji uczniów i nauczycieli 

szkół podstawowych z Gminy Kraszewice” (wartość projektu 927 847, 50 zł, kwota 

dofinansowania 880 874,50 zł) - wniosek złożony. 

2. 05 grudnia brałem udział w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu podczas którego złożyłem  oświadczenie  

o objęciu udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym (nasz wkład wynosi 20 tys 

zł). 

3. 06 grudnia przy kontrasygnacie p. Skarbnik podpisałem w Urzędzie Marszałkowskim 

w Poznaniu umowę na dofinansowanie w ramach WRPO poddziałanie 9.3.1. 

„Inwestowanie w rozwój infrastruktury przedszkolnej” zadania „Budowa Przedszkola 

Publicznego w Kraszewicach” (kwota dofinansowania 999 724,85zł). 

4. W miesiącu grudniu rozmawiałem także w potencjalnymi oferentami na zadania 

związane z opracowaniem dokumentacji projektowych na drogi gminne, które 

planujemy do realizacji w roku 2019. 

5. 07 grudnia podczas spotkania z p. Sławomirem Gynterem przedstawicielem firmy 

EKOMAX omówiliśmy aktualny stan zaawansowania prac związanych  

z przygotowaniem dokumentacji na podłączenie studni nr 3 i 4 w Rencie wraz  

z uzyskaniem nowego pozwolenia wodnoprawnego oraz koncepcji i projektu 

modernizacji SUW w Kuźnicy Grabowskiej. 

6. 08 grudnia brałem udział w szkoleniu, zorganizowanym przez Urząd Marszałkowski  

w Poznaniu dotyczącym zasad konkurencyjności, zasad weryfikacji postępowań  

o udzielenie zamówienia publicznego oraz omówieniu najczęściej popełnianych 

naruszeń skutkujących nałożeniem kar administracyjnych w postępowaniach 

przeprowadzanych przez Beneficjentów w ramach projektów objętych PROW 2014-

20. 

7. 10 grudnia odbył się II Jarmark Bożonarodzeniowy – dziękuję serdecznie wszystkim 

zaangażowanym w jego organizację. 

8. 11 grudnia gościłem przedstawicieli RZZO w Ostrowie Wlkp – omówiliśmy aktualną  

i przyszłą sytuację na rynku zagospodarowywania odpadów. 

9. Tego samego dnia spotkałem się z przedstawicielami firmy DASTORE – rozmowa 

dotyczyła przyszłorocznych planów w zakresie projektów budowlanych oraz oferty  

na opiniowanie decyzji o warunkach zabudowy. 

10. Również 11 grudnia uczestniczyłem w spotkaniu Związku Gmin Ziemi 

Ostrzeszowskiej. 

11.  12 grudnia rozmawiałem z potencjalnymi zainteresowanymi wynajmem od 01 lutego 

2018r. pomieszczeń gabinetu stomatologicznego. 

12. Tego samego dnia odbyłem spotkanie z przedstawicielami CEKA GROUP na temat 

przygotowania wniosków na pożyczki ze środków WFOŚiGW. 



13. 13 grudnia brałem udział w obradach Komisji Rolnictwa, a 15 grudnia we wspólnym 

posiedzeniu wszystkich stałych Komisji Rady Gminy Kraszewice, natomiast 22 

grudnia Komisji Budżetu. 

14. 14 grudnia pracownicy urzędu oraz kierownicy jednostek organizacyjnych 

uczestniczyli w szkoleniu prowadzonym przez PolGuard Consulting dotyczącym 

praktycznych aspektów ochrony danych osobowych do roku 2018 i wpływowi 

Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady. 

15.  19 grudnia przy kontrasygnacie p. Skarbnik podpisałem w Urzędzie Marszałkowskim 

umowę na dofinansowanie w ramach PROW zadania „Budowa ścieżki zdrowia  

z elementami siłowni terenowej – miejsce rekreacji mieszkańców”. Wartość 

dofinansowania 89 078 zł. 

16. 22 grudnia otrzymaliśmy zawiadomienie od Wojewody Wielkopolskiego o 

zwiększeniu planu dotacji celowych na rok 2017 o kwotę 2700 zł z przeznaczeniem na 

sfinansowanie wyposażenia gabinetów profilaktyki zdrowotnej. Jest to kwota, o którą 

wnioskowaliśmy w dodatkowym naborze. 

17.  Otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego pismo o zakończeniu oceny formalnej  

i skierowaniu do oceny merytorycznej projektu „Poprawa jakości powietrza poprzez 

zwiększenie udziału OZE w wytwarzaniu energii na terenie Gminy Czajków i Gminy 

Kraszewice”. 

18.  01 grudnia w wyniku przeprowadzonego konkursu na Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Kuźnicy Grabowskiej wyłoniono nowego dyrektora, którym została p. Marianna 

Powązka. Z dniem 05 grudnia powierzone Jej zostały obowiązki dyrektora na kolejne  

5 lat. Aktualnie ogłoszony został konkurs na Dyrektora Przedszkola w Kraszewicach. 

19.  Zakończyliśmy postępowanie w formie zapytania cenowego na dostawę środków 

czystości i materiałów biurowych dla Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych  

w roku 2018. W chwili obecnej trwa ocena ofert i wybór najkorzystniejszej. 

20.  W tygodniu przedświątecznym reprezentowałem Gminę Kraszewice podczas spotkań 

opłatkowych: WTZ Kuźnica Grabowska, Szkoła Podstawowa w Kuźnicy Grabowskie, 

oddział w Jeleniach, Klub Sportowy PLAY BASKET. W zastępstwie za mnie  

w spotkaniu zorganizowanym przez p. Europosła Andrzeja Grzyba udział wziął  

p. Sekretarz. 

21.  W dniu 17 grudnia odbyła się Gminna Wieczerza Wigilijna – serdecznie dziękuję 

Kołu Gospodyń Wiejskich z Kraszewic (nr II) oraz sołtysowi Kraszewic II za 

zorganizowanie spotkania, pozostałym Kołom za potrawy na stół, Strażakom z OSP w 

Głuszynie  

za udostępnienie Sali a wszystkim za udział. 

 


